

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန
သာပေါင်းမြို့နယ်



လူထုတိုက်ရိုက်ကိန်းစား
National Community Driven Development Project

၂၀၁၇ ခုနှစ်



ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်
Village Development Plan (VDP)
ကျွမ်းညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု

ကမ်းနားညောင်ကုန်း

သာပေါင်းမြို့နယ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ အခြေပြပုံ



ကျေးရွာအုပ်စုတွင် ပါဝင်သော ကျေးရွာများစာရင်း

- (၁) ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်း
- (၂) စက်ဒေသကြီး
- (၃) ကမ်းနားညောင်ကုန်း
- (၄) ပေါက်ကုန်း
- (၅) ညောင်ကုန်းရွာမ
- (၆) ဆင်ပေါင်ပင်

ကျေးရွာအတွင်းရှိ အိမ်ထောင်စုနှင့်လူဦးရေ

အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
65	119	128	247

လူနည်းစု၊ လူမျိုးစု၊ အိမ်ထောင်စု

အမျိုးအစား	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
ဗမာ	65	119	128	247

လူနည်းစု၊ လူမျိုးစု၊ အိမ်ထောင်စု

ထိခိုက်လွယ်	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
သက်ကြီးရွယ်အို	20	10	10	20
အမျိုးသမီးဦးဆောင်	13	7	6	13
မသန်စွမ်း	2	1	1	2
မြေယာမဲ့	5	9	10	19

ကျေးရွာအတွင်းရှိ အခြေခံအဆောက်အအုံများ

စဉ်	အဆောက်အအုံအမျိုးအစား	မှတ်ချက်
1	ဘုန်းကြီးကျောင်း	
2	အလယ်တန်းကျောင်း	
3	စေတီ	

အဓိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ

စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အသေးစားစီးပွားရေး	အခြား
လယ်	အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန်	အိမ်ဈေးရောင်း	လက်လုပ်လက်စား
ကိုင်း			

ကျေးရွာအတွင်းအဓိကပိုင်ဆိုင်မှုများ

ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	စိုက်ပျိုးရေး	စားကျက်မြေ	သစ်တောမြေ	သဲ/ကျောက်ရရှိမှု	ရေတွင်းရေကန်	စက်ရေကန်
အရေအတွက်	240				3	23
ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	ကား	ထော်လာဂျီ	စပါးကြိတ်စက်	ချွေလှေ့စက်	ပဲခွဲစက်	ဈေးဆိုင်
အရေအတွက်						2

ကျေးရွာအတွင်း အဓိကပိုင်ဆိုင်မှုများ

ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	ရေတင်စက်	ထွန်	ထယ်	ကျွဲ	နွား
အရေအတွက်	20	5	7		12
ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	ဂက်	ဆိုင်ကယ်	ကျွမ်းကျင်လုပ်သား	လုပ်သား	လယ်ထွန်စက်
အရေအတွက်	12	23	43	28	5

အခြားကျေးရွာရှိ အသုံးပြုနိုင်သော အရင်းအမြစ်နှင့် အချက်အလက်များ

အရင်းအမြစ်	ဆေးခန်း	အလက/အထက	ဈေး	ကျွမ်းကျင်လုပ်သား	လုပ်သား	မြေတူးစက်	လမ်းကြိုတ်စက်
ရှိ	မရှိ	ရှိ	မရှိ	ရှိ	ရှိ	မရှိ	မရှိ

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားကျေးရွာ
လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA)အကျဉ်းချုပ်

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရက်စွဲ	တက်ရောက်သူ			အဓိကဆွေးနွေးချက်များ
			ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	ကျေးရွာသမိုင်း		၃	၂	၅	ကျေးရွာတွင်ဖြစ်ပျက်ခဲ့သော ထူးခြားဖြစ်စဉ်များနှင့် ဖြတ်သန်းလာခဲ့ပုံများ။
၂	ကျေးရွာလူမှုရေးပြ မြေပုံ		၁၀	၁၀	၂၀	ကျေးရွာရှိ အိမ်အမျိုးအစားများလမ်းများ၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး လက်လှမ်းမီမှု၊ မုဆိုးမများဒုက္ခိတများ။
၃	ရာသီခွင်ပြပြကွဲဒီဇိုင်း		၁၀	၈	၁၈	စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ကျေးရွာလူထုပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်ရေး အချိန်ပေးနိုင်သော ကာလအား ဖော်ထုတ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာလူထု ဝမ်းစာဖူလုံမှု ဝင်ငွေရရှိမှုများ။
၄	အဖွဲ့အစည်း ချိတ်ဆက်ပုံ		၁၀	၈	၁၈	ကျေးရွာအတွင်းရှိအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပြင်ပရှိ အဖွဲ့အစည်းများ မည်သို့ချိတ်ဆက်ပုံကို ဖော်ထုတ် ခြင်း။
၅	ပင့်ကူအိမ်ပြမြေပုံ		၁၀	၈	၁၈	အမျိုးသမီးများနှင့် အမျိုးသားများ၏ လက်ရှိရနေသော အခွင့်အလမ်းများ နှိုင်းယှဉ်ဖော်ထုတ်ခြင်း
၆	ဥစ္စာနေပြမြေပုံ		၁၀	၈	၁၈	လူမှုစီးပွားအပေါ် အဆင့်သတ်မှတ်ရန်မိမိ ကျေးရွာအလိုက် ပိုင်ဆိုင်မှုများခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာခြင်း။
၇	အရင်းအမြစ်ပြမြေပုံ		၁၀	၈	၁၈	ကျေးရွာ၏အဓိကအသက်မွေးဝမ်းကြောင်း၊ မြေယာပိုင်ဆိုင်မှု၊ သဘာဝ ယုံကြည်စိတ်ချရလှမ်းမီမှုများ
၈	ပြဿနာသစ်ပင်		၁၀	၈	၁၈	မိမိကျေးရွာတွင် လက်ရှိကြုံတွေ့ နေရသော အခက်အခဲများဖြစ်ပေါ်စေသော အကြောင်းအရာများနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှု ဖော်ထုတ်ခြင်း။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊
 ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
 သမိုင်းအကျဉ်း

ခုနှစ်	အဖြစ်အပျက်	ထိရောက်မှု၊ သက်ရောက်မှုနှင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများ
1960	ကရင်ဗမာအထီးကရုဏ်း	ရွာရှောင်တိမ်း
1965	အထီးကရုဏ်အေးချမ်း	ကျေးရွာပြုပြင်တည်ထောင်
1970	နိုင်ငံတော်မှပညာရေးချမှတ်	မူလတန်းကျောင်းဖြစ်ခဲ့ရ
1975	မုန်တိုင်းကြီးတိုက်ခတ်	ကျောင်းပျက်စီး
2006	ယူနိုဆက်နှင့်ချိတ်ဆက်	လက်နှိပ်တုံ့ကင်ရရှိ

**ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊
ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ**

သမိုင်းကြောင်း

လွန်ခဲ့သော နှစ်များစွာပင် တည်ရှိသော ရွာတစ်ရွာဖြစ်ပါသည်။ ငဝန်မြစ်ဘေးတွင် တည်ရှိခြင်း၊ ရွာထဲတွင် ကြို့ပင်များပေါက်ရောက်ခြင်းကြောင့် ငဝန်ကြို့ကုန်းဟု ခေါ်ဝေါ် သတ်မှတ်ခဲ့ပါသည်။ ဗမာလူမျိုးများ နေထိုင်ပြီး ဘုန်းကြီးကျောင်းတည်ဆောက်ခဲ့ပါသည်။ လယ်နှင့် ရေလုပ်ငန်းကို အဓိကလုပ်ကိုင်ပါသည်။

၁၉၆၀ ခုနှစ်ဝန်းကျင်တွင် ကရင်-ဗမာအဓိကရုဏ်းကြောင့် ရွာတွင်မနေရဲတော့ဘဲ ကန်ကြီးထောင့်မြို့နှင့် ပုသိမ်မြို့များသို့ သွားရောက်ရှောင်တိမ်းနေထိုင်ခဲ့ပါသည်။ အဓိကရုဏ်းဒဏ်ကြောင့် ရွာပျက်စီးပြီး ခဲ့ပါသည်။

၁၉၆၅ ခုနှစ်ဝန်းကျင်တွင် အဓိကရုဏ်းအေးချမ်းသွားပြီဖြစ်၍ ရွာသို့ပြန်လာကာ ရွာကို ပြုပြင် တည်ထောင်ကြပါသည်။ လက်ငုတ်လက်ရင်ဖြစ်သော လယ်နှင့် ရေလုပ်ငန်းတို့ကို ပြုပြင်လုပ်ကိုင်ခဲ့ပါသည်။

သို့သော် ဗကဘနှင့် ဦးနေဝင်းအစိုးရစစ်ပွဲများကြောင့် အခြားရွာများမှ ရွာသူ/သားများ လာရောက် နေထိုင်လာခဲ့ပါသည်။ အိမ်ခြေ (၆၀)ကျော်ခန့်ရှိပါသည်။ ရွာကို ခြံ(၃)ထပ်ခတ်၍ ကင်းစောင့်ကြရပါသည်။ ခြံစည်းရိုးတံခါး နေ့ဖွင့်/ညပိတ်စနစ်ဖြင့် နေထိုင်ရပါသည်။ ထို့နောက် အစိုးရမှ ဖြတ်လေးဖြတ်စနစ်ကို ကျင့်သုံး လိုက်သောကြောင့် ဧရာဝတီတိုင်း သူပုန်ဗိုလ်ကြီး ဗိုလ်ကိုကိုကြီး အလင်းဝင်ရောက်ခဲ့ပါသည်။ ထို့ကြောင့် စစ်ပြီးဆုံးသွား၍ ရွာတွင် ကင်းမစောင့်ရတော့ပါ။

၁၉၇၀ ခုနှစ်ဝန်းကျင်တွင် နိုင်ငံတော်မှ ပညာရေးစီမံချက်များ ချမှတ်ခဲ့ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ရွာတွင် မူလတန်းကျောင်းဟုခေါ်နိုင်သော ဖွံ့ဖြိုးရေးကျောင်း ရရှိခဲ့ပါသည်။

၁၉၇၅ ခုနှစ်တွင် မုန်တိုင်းကြီးတစ်ခုတိုက်ခတ်ခဲ့ပါသည်။ ရွာတွင်ရှိ အဆောက်အဦးများနှင့် မူလတန်းကျောင်း ပျက်စီးခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် ရွာသား/သူများမှ ကိုယ်ထူကိုယ်ထစနစ်ဖြင့် ရွာကို တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက် ရပါသည်။

၁၉၉၆ ခုနှစ်တွင် ပုသိမ်-သာပေါင်းကားလမ်းကို ကတ္တရာလမ်းခင်းခဲ့ပါသည်။ စီးပွားရေးနှင့် လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်သော ရွာနှင့် (၁)ခန့်ဝေးပြီး ကားလမ်းမပေါ်တွင် တည်ရှိသည့် ကွမ်းခြံကုန်းကျေးရွာသို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်လာကြပါသည်။ ထို့ကြောင့် ရွာတွင် အိမ်ခြေ နည်းပါးလာပါသည်။

၂၀၀၆ ခုနှစ်တွင် ယူနီဆက်အဖွဲ့နှင့် ချိတ်ဆက်မိပြီး လက်နှိပ်ရေတွင်းများ တူးဖော်ရရှိခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု ၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
ကျေးရွာအခြေပြမြေပုံ



သုံးသပ်ချက်

၁။ သောက်သုံးရေရရှိမှု

သောက်သုံးရေရရှိမှုအနေဖြင့် ကျောက်ရေတွင်း (၂)တွင်း ရှိပါသည်။ ရေအရင်းအမြစ် ကောင်းပါသည်။

၂။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု

ရွာတွင်းလမ်းသည် မြေသားလမ်းဖြစ်၍ မိုးရာသီတွင် ဗွက်ထခြင်း၊ နိမ့်သောနေရာများတွင် ရေမြုပ်ခြင်း ဖြစ်တတ်ပါသည်။ ရွာချင်းဆက်လမ်းအနေဖြင့် တာလမ်းရှိပြီး ကွန်ကရစ်ခင်းထား၍ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု ကောင်းမွန်ပါသည်။

၃။ ပညာရေး

ပညာရေးအနေဖြင့် ရွာမူလတန်းကျောင်းရှိပါသည်။ အလယ်တန်းနှင့်အထက်တန်းကို သာပေါင်းမြို့နှင့် စက်ဒေါင့်ကြီးကျေးရွာတို့တွင် တက်ရောက်ပါသည်။ ပညာရေးအသင့်အတင့်ကောင်းမွန်ပါသည်။

၄။ ကျန်းမာရေး

ရွာတွင် မရှိပါ။ နီးစပ်ရာရွာများသို့ သွားရောက်ဆောင်ရွက်ပါသည်။

၅။ အထွေထွေသုံးသပ်ချက်

လယ်ယာလုပ်ငန်းကြောင့် နွမ်းပါးသူများလည်း အလုပ်ပေးနိုင်ပါသည်။ အရင်းအမြစ်များကို အားလုံး သုံးစွဲကြပါသည်။ ငွေကြေးပြည့်စုံသူများမှ အရင်းအမြစ်များကို ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းများ ရှိပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကမ္ဘော့ညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု ၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
ရာသီခွင်ပြဇယား

သုံးသပ်ချက်

ရွာသီခွင်ပြဇယားကို ကမ်းနားညောင်ကုန်း၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းတွင် (၂၄.၂.၂၀၁၇)ရက်နေ့တွင် ရေးဆွဲ ဆွေးနွေးရာ တန်ခူး၊ ကခုန်၊ တန်ဆောင်မုန်း၊ နတ်တော် ပြာသို၊ တပို့တွဲ၊ တပေါင်းလများ ခြောက်သွေ့ရာသီ ဖြစ်ပြီး နယုန်၊ ဝါဆို၊ ဝါခေါင်၊ တော်သလင်း၊ သီတင်းကျွတ်လများသည် မိုးရွာသွန်းသောလများ ဖြစ်ပါသည်။

အလုပ်အကိုင်အနေဖြင့် ရာသီတိုင်းတွင် ရေလုပ်ငန်း၊ စက်ချုပ်ခြင်းစသည့်လုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်ပါသည်။ ဝါဆို၊ ဝါခေါင်၊ တော်သလင်း၊ သီတင်းကျွတ်လများအပ ကျန်လများတွင် စပါးစိုက်ပျိုးရိတ်သိမ်းခြင်းများ လုပ်ကိုင် ကြပါသည်။

ဝင်ငွေအနေဖြင့် နယုန်လသည်အနည်းဆုံးဖြစ်ပြီး ဝါဆို၊ ဝါခေါင်၊ တော်သလင်း၊ သီတင်းကျွတ်၊ တန်ဆောင်မုန်း၊ နတ်တော်လများသည် အသင့်အတင့်ရှိပါသည်။ တန်ခူး၊ ပြာသို၊ တပို့တွဲ၊ တပေါင်းလများသည် ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးဖြစ်ပါသည်။

ပွဲတော်အနေဖြင့် တန်ခူး၊ သီတင်းကျွတ်၊ တန်ဆောင်မုန်း၊ တပို့တွဲလများတွင် ပွဲတော်ရှိပြီး ကျန်လများတွင် မရှိပါ။

အားလပ်ရက်အဖြစ် တန်ခူး၊ သီတင်းကျွတ်၊ တန်ဆောင်မုန်း၊ တပို့တွဲလများတွင် အားလပ်ပြီး ကျန်လများတွင် အားလပ်ရက်နည်းသောလများ ဖြစ်ပါသည်။

ရောဂါဖြစ်ပွားမှုအနေဖြင့် တန်ခူး၊ နယုန်၊ ဝါဆိုလများတွင် ဖျားနာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျန်လများတွင် ရောဂါဖြစ်ပွားမှု နည်းပါး ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကမ္ဘော့ညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
အဖွဲ့အစည်းချိတ်ဆက်ပြဇယား



သုံးသပ်ချက်

အဖွဲ့အစည်းချိတ်ဆက်ပြဇယားကို ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းတွင် (၂၄.၂.၂၀၁၇)ရက်နေ့တွင် ရေးဆွဲဆွေးနွေးရာ ကျေးရွာအတွင်းအုပ်ချုပ်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ရာအိမ်မှူး၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရဲစခန်းတို့နှင့် ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးအတွက် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး၊ အမျိုးသမီးရေးရာနှင့် အခြားရွာရှိ ဆေးပေးခန်း တို့နှင့် ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ပါသည်။

မီးဘေးလုံခြုံရေးအတွက် ကျေးရွာအရံမီးသတ်နှင့် မြို့နယ်မီးသတ်တို့ ချိတ်ဆက် ဆောင်ရွက်ပါသည်။

ပညာရေးအတွက် ကျောင်းအကျိုးဆောင်နှင့် ဆရာ/မများနှင့် မြို့နယ်ပညာရေးမှူးရုံးတို့နှင့် ချိတ်ဆက် ဆောင်ရွက်ပါသည်။

ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရန် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ အရံမီးသတ်၊ ပြည်သူ့စစ်၊ မိခင်နှင့်ကလေး၊ အမျိုးသမီးရေးရာ တို့ ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
နေအင်အားပြဇယား

အိမ်အမျိုးအစား	အိမ်အရေအတွက်	အိမ်အရေအတွက်	အိမ်အရေအတွက်	အိမ်အရေအတွက်
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ
အိမ်အမျိုးအစား	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ	၅၆ သာ

သုံးသပ်ချက်

နေအင်အားပြဇယား ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းတွင် (၂၄.၂.၂၀၁၇)ရက်နေ့တွင် ရေးဆွဲဆွေးနွေးရာ အနွမ်းပါးအုပ်စု (ထိခိုက်လွယ်)သည် ခန့်မှန်း၊ ခန့်ကား၊ ဝါးကြမ်းခင်းဖြင့် နေထိုင်ပါသည်။ လယ်ဧကပိုင်ဆိုင်ခြင်း မရှိပါ။ ကြက်၊ ဝက်တို့ မွေးမြူပိုင်ဆိုင်ပြီး တစ်နှစ်တာဝင်ငွေ (၁၂)သိန်းရရှိပါသည်။ အိမ်ခြေ(၅)လုံး ရှိပါသည်။

နွမ်းပါးအုပ်စုသည် ခန့်မှန်း၊ ထရံကား၊ ပျဉ်ခင်းအိမ်များ ဖြစ်ပါသည်။ လယ်၊ နွား၊ ကြက်၊ ဝက် တို့ပိုင်ဆိုင် ပါသည်။ တစ်နှစ်တာဝင်ငွေ (၁၅)သိန်းခန့်ရရှိပါသည်။ အိမ်ခြေ (၁၂)လုံး ရှိပါသည်။

အလယ်အလယ်အုပ်စုသည် ပျဉ်ထောင်သွပ်မိုး၊ တိုက်ခံအိမ်များဖြစ်သည်။ လယ်၊ နွား၊ လယ်ယာသုံး စက်ပစ္စည်းများ ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ တစ်နှစ်တာဝင်ငွေမှာ (၂၅)သိန်းခန့်ရှိပြီး အိမ်ခြေ (၈)လုံးရှိပါသည်။

ချမ်းသာအုပ်စုတွင် ပျဉ်ထောင်သွပ်မိုး၊ တိုက်ခံအိမ်များဖြစ်ပါသည်။ လယ်၊ စက်၊ နွား၊ ကွမ်းခြံ၊ စက်လှေနှင့် ဥယျာဉ်တို့ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ တစ်နှစ်တာဝင်ငွေမှာ (၃၅)သိန်းခန့် ရှိပြီး အိမ်ခြေ (၆)လုံး ရှိပါသည်။

အချုပ်အရ အလယ်အလတ်နှင့် ချမ်းသာအုပ်စုတွင်သာ ငွေကြေးပြေလည်ပြီး နွမ်းပါးနှင့် အနွမ်းပါးဆုံး (ထိခိုက်လွယ်)အုပ်စုတွင် အကြွေးတင်မှုများ အစဉ်ရှိနေပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကမ္ဘော့ညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု ၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
အရင်းအမြစ်ပြုစုရေး



သုံးသပ်ချက်

ကျေးရွာတွင် ဘာသာအရင်းအမြစ်များဖြစ်သော လယ်ယာကောင်းကျွန်း၊ မြစ်ချောင်း၊ ဥယျာဉ်ခြံတို့အပေါ် မူတည်၍ သုံးစွဲသူ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးတို့မှ သုံးစွဲကြပါသည်။ မိသားစု အဓိကလုပ်ငန်းမှာ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဖြစ်ပြီး အမျိုးသားများမှ ဦးစီးလုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး အမျိုးသမီးများမှာလည်း ပံ့ပိုး ကူညီလျက်ရှိပါသည်။ ကျေးရွာအိမ်ခြေ (၇၀)ရာခိုင်နှုန်းသည် လယ်ယာမြေပိုင်ဆိုင်ကြပြီး ကျန်မိသားစုများမှာ စာရင်းငှားအဖြစ် လုပ်ကိုင်ကြပါသည်။ မြစ်ရေနှင့် ရေတွင်းမှရေများကို အိမ်သုံးရေအတွက် အသုံးပြုပြီး ၎င်းရေ သယ်ယူခြင်းလုပ်ငန်းများကို အမျိုးသမီးများသာ အဓိကဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ဆောင်းသီးနှံကို မြစ်ရေတင်ပြီး ဧက အနည်းငယ် စိုက်ပျိုးပါသည်။ ဆင်းရဲသားမိသားစုအနည်းငယ်မှာလည်း ငါးဖမ်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပါသည်။ ဥယျာဉ်စိုက်ပျိုးသူမှာ အနည်းငယ်သာရှိပြီး ၎င်းပျောနှင့် အခြားဟင်းသီးဟင်းရွက်များကို စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ပါသည်။ ကျေးရွာနှင့် မြို့အဓိကဆက်သွယ်ရေးမှာ ဆိုင်ကယ်နှင့် စက်လှေတို့ ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရင်းအမြစ်များကို အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး အိမ်ထောင်ဦးစီးများမှ ညီမျှစွာ သုံးစွဲကြကြောင်း တွေ့ရပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်းကျေးရွာ အုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
ကျားမရေးရာကဏ္ဍကို ပင့်ကူအိမ်စနစ်ဖြင့် ပြသပုံ



သုံးသပ်ချက်

ကျားမရေးရာကဏ္ဍကို ပင့်ကူအိမ်စနစ်ဖြင့်ပြသပုံကို ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ ဘုန်းကြီးကျောင်းတွင် (၂၄.၂.၂၀၁၇)ရက်နေ့တွင် ရေးဆွဲဆွေးနွေးရာ ဝင်ငွေ၊ လူမှုရေးလုပ်ငန်းတွင် ပါဝင်နိုင်မှု၊ ဆုံးဖြတ်ချက်ချနိုင်မှု၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိမှု၊ လုံခြုံမှု၊ ဦးဆောင်နိုင်မှု၊ ပညာရေးအခွင့်အလမ်း၊ အိမ်တွင်းမှုစသည့် အချက်များကို အခြေခံ၍ အမျိုးသားအုပ်စုနှင့် အမျိုးသမီးအုပ်စုခွဲပြီး သုံးသပ်ခဲ့ပါသည်။

- ဝင်ငွေရှာနိုင်မှုတွင် အမျိုးသားများသည် အမျိုးသမီးများထက် ပိုမိုရှာဖွေနိုင်ကြောင်း၊
- လူမှုရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်နိုင်မှုမှာ အမျိုးသားများမှ ပိုမိုပါဝင်နိုင်ကြောင်း၊
- ဆုံးဖြတ်ချက်ချနိုင်မှုတွင် အမျိုးသားသာ ဦးဆောင်နေကြောင်း၊
- အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိနိုင်မှုတွင်အမျိုးသမီးမှ အခွင့်အရေးပိုသာနေကြောင်း၊
- လုံခြုံမှုတွင် အမျိုးသားမှ သာလွန်နေကြောင်း၊
- ဦးဆောင်နိုင်မှုတွင် အမျိုးသားမှ ပိုမိုနေကြောင်း၊
- ပညာရေးလက်လှမ်းမီမှုတွင် အမျိုးသားများမှ သာလွန်ကြောင်း၊
- အိမ်တွင်းမှုတွင် အမျိုးသမီးများမှ ပိုမိုလုပ်ကိုင်နေကြောင်း ကျေးရွာရှိ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးတို့ မှ သုံးသပ်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
ပထမအကြိမ်အစည်းအဝေး

ရက်စွဲ၊ ၂၄.၂.၂၀၁၇

(၂၄.၂.၂၀၁၇) ရက်နေ့ ညနေ (၆းဝဝ) နာရီအချိန်တွင် ကမ္ဘဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းအဝေးနှင့် ကျေးရွာစေတနာ့ဝန်ထမ်း ရွေးချယ်ခြင်း အစည်းအဝေးကို ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ပထမဦးစွာ အစည်းအဝေးအခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပြီးကျေးရွာ လူထုကိုယ်စား ကျေးရွာ ရပ်မိရပ်ဖတစ်ဦးမှ အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက်စီမံကိန်းဝန်ထမ်းများဖြစ်သော ဦးဝင်းမြင့်(လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)၊ ဒေါ်မိုးမိုးသန်း(လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)၊ ဦးမျိုးဇော်ထွန်း(လက်ထောက်နည်းပညာမှူး)နှင့် ဒေါ်မေဇွန်ပွင့်ထွန်း (လက်ထောက်နည်းပညာမှူး) တို့မှ ကျေးရွာ လူထုအား မိတ်ဆက်စကားများ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ စီမံကိန်းရည်ရွယ်ချက်၊ လုပ်ဆောင်မှု၊ ပူးပေါင်းပါဝင်မှု နှင့် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်သောအကြောင်းအရာများကို လူထုစည်းရုံးရေးမှူးများဖြစ်ကြသော ဦးဝင်းမြင့် ဒေါ်မိုးမိုးသန်းမှ ပြောကြား ခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသော ကျေးရွာလူထုကို ကော်မတီရွေးချယ်ပုံအဆင့်ဆင့်ကို လူထုစည်းရုံးရေးမှူး များက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် စေတနာ့ဝန်ထမ်းရွေးချယ်ရန် ဝန်ထမ်းများ၏လုပ်ဆောင်ပုံ အဆင့်ဆင့်ကို ရှင်းလင်းပြောပြ၍ စေတနာ့ဝန်ထမ်းကျား (၁)ဦး၊ မ (၁)ဦးကို ရွေးချယ်ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ

ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေး

ရက်စွဲ၊ ၂၄.၂.၂၀၁၇

၂၄.၂.၂၀၁၇ ရက်နေ့ နံနက် (၁၀:၃၀)အချိန်တွင် ကမ္ဘဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ ရွာဦး ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေးကို ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးများမှ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြု ကော်မတီများ၏ တာဝန်များကို ရှင်းပြပြီး ကော်မတီဝင်များကို ရွေးချယ်ခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ရွေးချယ်ရာတွင် စီ/ထောက်ဥက္ကဋ္ဌ (၂)ဦး၊ ဝယ်ယူရေး(၂)ဦး၊ လည်ပတ်ပြုပြင်(၂)ဦး၊ စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ် (၂)ဦး၊ အကြံပြုတိုင်ကြားရေး (၂)ဦးနှင့် ကျေးရွာစာရင်းကိုင် (၁)ဦးကို ရွေးချယ်ပြီး အမျိုးသမီးများ အချိုးညီမျှစွာ ပါဝင်ခဲ့ကြပါသည်။

ထို့နောက် PRA Tools များကို ကျေးရွာလူထုနှင့်အတူရေးဆွဲကြပါသည်။ ရေးဆွဲထားသော PRA Tools များကို ဦးဆောင်ဆွေးနွေးထားသော ကျေးရွာလူထုထဲမှ တစ်ဦးစီမှ အစည်းအဝေး၌ ပြန်လည်ရှင်းပြဆွေးနွေးခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် ကျေးရွာအချက်အလက်များမှ ရရှိလာသော စီမံကိန်းများကို ကျေးရွာလူထုအား ချပြ၍အဆိုပြုစနစ်ကို အသုံးပြုရွေးချယ်ခဲ့ရာ (၁) ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း၊ (၂) တံတား၊ (၃) ဆိုလာမီး၊ (၄) အများသုံးအိမ်သာ၊ (၅) ရေသန့် တွင်း(တွင်းတိမ်)တူးဖော်ခြင်းတို့သည် ဦးစားပေးအစဉ်များအလိုက်ရရှိလာပါသည်။ ထို့နောက် အစည်းအဝေးကို နေ့လည် (၃:၀၀)အချိန်တွင် ပြီးစီးခဲ့ပါသည်။ ထိုအစည်းအဝေးကို ကျေးရွာလူထုမှ ကျား(၁၃)ဦး၊ မ (၁၄)ဦး စုစုပေါင်း (၂၇)ဦး တက်ရောက်ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
ကော်မတီဝင်များစာရင်း

ကျေးရွာ: ကမ္ဘဲညောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ သာပေါင်းမြို့နယ်
နေ့: 23.1.2023
ကော်မတီဝင်များစာရင်း (CF/TF ဝယ် နေရာခံရသူ... ဝယ်ရက် ၆)

စဉ်	မတ်တပ်အမည်	အမည်	အဘအမည်	အသက်	ပညာရေးအဆင့်	ပတ်ဝန်းကျင်	မှား	မတ်တပ်	မှား	မှား
၁	မိုးကောက်ညွန့်	မိုးကဲ ဖေ	မိုးညွန့်မောင်	၆၂	ပထမတန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၂	မိုးကောက်ညွန့်	မောင်တင်အောင်	မောင်အောင်	၂၈	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၃	ပတ်ပေအောင်	မိုးမိုးမော်	မောင်မောင်	၄၄	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၄	ပတ်ပေအောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၄၃	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၅	ပတ်ပေအောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၅၃	ပထမတန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၆	လှည့်ပတ်အောင်	မောင်မောင်	မောင်မောင်	၅၂	ပထမတန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၇	လှည့်ပတ်အောင်	မိုးမိုးမောင်	မောင်မောင်	၅၀	ပထမတန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၈	လှည့်ပတ်အောင်	မိုးမိုးမောင်	မောင်မောင်	၅၇	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၉	မောင်အောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၅၆	ပထမတန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၁၀	မောင်အောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၃၆	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၁၁	မောင်အောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၄၅	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၁၂	မောင်အောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၆၀	ပထမတန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၁၃	မောင်အောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၅၀	ပထမတန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၁၄	မောင်အောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၅၅	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၁၅	မောင်အောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၃၆	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀
၁၆	မောင်အောင်	မောင်အောင်	မောင်အောင်	၃၃	အထက်တန်း	အလယ်ကျေးရွာ	၂၀၂၄	မတ်တပ်	မှား	၀၉-၃၅၀၆၂၆၀

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ
ကျေးရွာအစည်းအဝေးပွဲများ၏ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘွဲညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကမ်းနားညောင်ကုန်းကျေးရွာ PRA Tools
များ ပြုလုပ်ပုံ



၁။ လူထုဝင်ရောက်မှု လာဘ် (၁) နှစ်အတွက် အကျယ်ချုပ်စာ ညွှန်ကြားမှု ဝန်ကြီးဌာနမှ လုပ်ငန်း အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်

အမှတ်	လူထုဝင်ရောက်မှု ညွှန်ကြားမှု ဝန်ကြီးဌာနမှ လုပ်ငန်းအစီအစဉ်	အစီအစဉ် (အမျိုးအစား/အမျိုးအမည်/အမျိုးအမည်အမျိုးအမည်)	အဖွဲ့ဝင်များ
၁	အကျယ်ချုပ်စာ ညွှန်ကြားမှု	၁	
၂			
၃			
၄			
၅			

မိမိအဖွဲ့ဝင် လူထုဝင်ရောက်မှုအဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့ဝင်များ အဖွဲ့ဝင်များ
 အဖွဲ့ဝင်များ ညွှန်ကြားမှု ဝန်ကြီးဌာနမှ လုပ်ငန်း


 ၁၁.၅

၆.၄ လူထုပံ့ပိုးရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း	၁၃.၃.၁၇	၁၃.၃.၁၇	၆	၅	၂	၀	၀
၆.၄.၁ လူထုပံ့ပိုးရေး လူထုပံ့ပိုးရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း	၂၄.၃.၁၇	၂၄.၃.၁၇	၅	၆	၂	၀	၀
၆.၄.၂ လူထုပံ့ပိုးရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း	၂၀.၃.၁၇	၂၇.၃.၁၇	၁၁	၂၀	၃၁	၀	၀
၆.၅ လူထုပံ့ပိုးရေး ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ							
၆.၅.၁ လူထုပံ့ပိုးရေး ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ	၂၃.၃.၁၇	၂၃.၃.၁၇	၁၀	၁၅	၂၅	၀	၀
၆.၅.၂ လူထုပံ့ပိုးရေး ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ	၃၀.၃.၁၇	၃၀.၃.၁၇	၇	၉	၆	၀	၀
၆.၅.၃ လူထုပံ့ပိုးရေး ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ	၂၄.၄.၁၇	၂၄.၄.၁၇	၁၀	၁၀	၂၀	၀	၀
၆.၆ လူထုပံ့ပိုးရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း	၂၅.၄.၁၇	၂၅.၄.၁၇	၈	၁၀	၁၈	၀	၀
၆.၆.၁ လူထုပံ့ပိုးရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း	၂၅.၅.၁၇	၂၅.၅.၁၇	၁၀	၂၀	၃၀	၀	၀

ပုံစံ - ၀၁၂ - အစည်းအဝေးစာတမ်းစာရင်းသုခုမ (FORM PC 12)

လုပ်ထွက်၊ စီမံကိန်းစာတမ်းအစည်းအဝေးစာရင်းစာတမ်းအသုံးပြုရန် လူထုပံ့ပိုးရေးအဖွဲ့က အစည်းအဝေးစာတမ်းစာရင်းစာတမ်းအသုံးပြုရန် အစည်းအဝေးစာတမ်းစာရင်းစာတမ်းအသုံးပြုရန်

စည်းစိမ်အမှတ်အသား ဖြစ်သည့် ဖြစ်သည့် ဖြစ်သည့်

ရက်စွဲ ၂၃.၁.၂၀၂၄
 စီမံကိန်းစာတမ်းအသုံးပြုခြင်း (✓) □ စီမံကိန်း(၁)
 □ စီမံကိန်း(၂) □ စီမံကိန်း(၃) □ စီမံကိန်း(၄)

ဦးစီးဌာန/ ဝန်ထမ်းအသင်း ၁၇၀၀၀၀
 ဦးစီးဌာန ၁၇၀၀၀၀
 ကျေးဇူးတင်စာ ကုမ္ပဏီ ကုမ္ပဏီ
 ကုမ္ပဏီ ကုမ္ပဏီ

အစည်းအဝေးစာတမ်းစာရင်းစာတမ်းအသုံးပြုခြင်း

စဉ်	အမည်	ကုမ္ပဏီ (✓)	စီမံကိန်း (✓)	စီမံကိန်းစာတမ်းအသုံးပြုခြင်း (✓)	ရက်စွဲ	ထောက်ခံ
၁	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	၂၀၂၄	စာတမ်း
၂	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၃	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၄	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၅	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၆	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၇	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၈	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၉	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၀	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၁	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၂	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၃	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၄	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၅	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၆	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၇	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၈	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၁၉	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၀	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၁	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၂	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၃	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၄	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၅	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၆	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၇	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၈	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၂၉	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း
၃၀	ဒေါ်စင်စင်		✓	✓	"	စာတမ်း

(၁) စီမံကိန်းစာတမ်းအသုံးပြုခြင်း စာတမ်းအသုံးပြုခြင်း

အစည်းအဝေးအောက်စာရွက်သုခုန် (FORM PC 12)

အစည်းအဝေးအောက်စာရွက်သုခုန်တွင် အသုံးပြုရန်၊ လူထုဝင်ကြီးမားစွာ တာဝန်ယူခြင်းကို တွင်ဆောင်မည် ဝင်ရောက်ပါ (၂)

အစည်းအဝေးအောက်စာရွက်သုခုန်အတွက် အစည်းအဝေးအောက်စာရွက်သုခုန်အတွက် ခြေရာခံရန်

ရက်စွဲ 23.1.2017

စီမံကိန်းစက်ဝန်းအမှတ်(၁) (✓) □ စက်ဝန်း(၁)

စီမံကိန်း(၂) □ စက်ဝန်း(၂) □ စက်ဝန်း(၄)

အစည်းအဝေးအောက်စာရွက်သုခုန် ဦးစီးဌာန/ တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးဌာန သာယာဝတီ၊ တက္ကသိုလ်တန်းကုန်၊ တက္ကသိုလ်တန်းကုန်၊ တက္ကသိုလ်တန်းကုန်

အစည်းအဝေးအောက်စာရွက်သုခုန် အကျဉ်းချုပ်ဖြင့် စီမံကိန်းစက်ဝန်း အကျဉ်းချုပ်

စဉ်	အမည်	ကျား (✓)	မ (✓)	အိမ်ထောင်စုကိုယ်စားလှယ် (✓)	လူစွဲ	လက်မှတ်
၁၆	ဦးမြင့်စွန်း	✓		✓	မာ -	
၁၇	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၁၈	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၁၉	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၀	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၁	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၂	ဒေါ်အိမ်စိန်	✓		✓	"	
၂၃	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၄	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၅	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၆	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၇	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၈	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၂၉	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	
၃၀	ဒေါ်အိမ်စိန်		✓	✓	"	

၄၄၀၀၀၀